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dr Andrzej Rataj 

Radny Rady Miasta Poznania 

andrzej.rataj@gmail.com  

tel. 784 15 33 13 

 

 

 

Poznań, dnia 28 lipca 2017 roku 

Znak: 2/2017 

 

Szanowny Pan  

Jacek Jaśkowiak  

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

Temat: Skutki obowiązywania uchwały w sprawie ograniczenia czasu funkcjonowania 

instalacji lub korzystania z urządzeń, z których emitowany hałas może 

negatywnie oddziaływać na środowisko na terenie miasta Poznania 

 

Na podstawie art. 3 ust. 1 i art. 23 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2016 roku, poz. 446 ze zmianami) i § 1 uchwały numer 

XXXVI/614/VII/2016 Rady Miasta Poznania z dnia 18 października 2016 roku sprawie 

Statutu Miasta Poznania, uprzejmie proszę o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Mieszkańcy Poznania, zwłaszcza osiedli: Jeżyce, Ostrów Tumski - Śródka - Zawady -

 Komandoria, Stare Miasto, Święty Łazarz i Wilda, zwracają uwagę na nadal powtarzające się 

przypadki zakłócenia spokoju i ciszy nocnej. Zgodnie z wielokrotnymi wskazaniami 

mieszkańców, problemy te w znacznym stopniu utrudniającą spokojne zamieszkiwanie 

w części śródmiejskiej Poznania. Istotnym rozwiązaniem, które miało doprowadzić do 

poprawy sytuacji miała być uchwała numer XXXVI/614/VII/2016 Rady Miasta Poznania 

z dnia 18 października 2016 roku w sprawie ograniczenia czasu funkcjonowania instalacji lub 

korzystania z urządzeń, z których emitowany hałas może negatywnie oddziaływać na 

środowisko na terenie miasta Poznania. Uchwała te weszła w życie 10 listopada 2016 roku 

i obowiązuje już przez ponad pół roku. 
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Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) jakie są skutki obowiązywania tej uchwały (w tym: czy doszło do poprawy sytuacji, jakie 

są rodzaje i liczba poszczególnych sankcji za naruszenie wprowadzonych regulacji), 

 

2) jaka jest egzekwowalność i zaskarżalność poszczególnych sankcji,  

 

3) czy są przypadki podmiotów, wobec których sankcje zostały zastosowane wielokrotnie 

(powyżej 3 przypadków), a jeśli tak, to jaka jest liczba tych podmiotów. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 

 


